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Dagsorden for møde i
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Onsdag d. 27-05-98 ld. 14.00 i udvalgsværelse II

Deltagere:

Jan Ohlsson 
formand

Inga Nielsen

Erik Sejersten Jensen

Poul Madsen

Alice Nielsen

Benny Pedersen

Asger Mansted

Modet hævet kl.:

Dagsordenen omfatter punkterne fra nr. 51 til 61 inkl.
De respektive sager ligger til gennemsyn i udvalgsværelse II i weekenden.
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Teknik- og miljøudvalgsmødet d. 27-05-98

Aben dagsorden
Punkt Resumé Init Sagsid
51 Budgetanalyse for det tekniske område AK7TF 11507
52 Rammeoplæg 1999 - 2002 på teknik- og miljøområdet AJ/BOG 11054
53 Budgetopfølgning AJ/BOG 11505
54 Lokalplan 62 for erhversområde ved kastanievej AS/TF 11506
55 Fastsættelse af Strandbeskyttelseslinien til 300 m AS/TF 11514
56 Status for recipienter - det åbne land. MTP/TF 11508
SI Status vandmålersag MB/TF 11509
58 Afgørelse over klage om Frederiksborg Amts påbud til 

kommunens rensningsanlæg HPS/TF 11510
59 Budget 1999 for AF AV HPS/TF 11511
60 Gennemførte miljøtilsyn i april og primo maj 1998 MM/TF 11512
61 Orienteringssager AMJ/KU 11513



Jægerspris Kommune
Teknik-  og miljøudvalget

Side 3

Punkt 51

Mode i TMU d. 27-05-98

Journalnr. BM-00.01002 Sagsid: 11507 Sagsbehandler: AK/TF Fmd. init.

Budgetanalyse for det tekniske område

Økonomi:

Sagsfremstilling:
Bilag: Forslag til fremtidig organisering af det tekniske område.

Notat om organisationstendenser på det tekniske område.

Fællesforvaltningen udfører i samarbejde med Emst 8c Young A/S en budgetanalyse af det tekniske 
område. Analysen indeholder blandt andet et forslag til etablering af en kommunal virksomhed, der 
styres ved indgåelse af kontrakter med byrådet.

Formålet med etablering af “Den Kommunale Virksomhed” vil være, at såvel modtager som udfører 
er nøje bekendt med, hvad der kan forventes af den enkelte ydelse.

Dertil kommer, at den administrative ledelse og byrådet vil fa dybere indsigt med opgaverne inden 
for det tekniske område, da etableringen af “Den Kommunale Virksomhed” vil medføre større 
synlighed og gennemsigtighed i ydelser og omkostninger.

I forbindelse med den forventede effektivisering der vil ske i forbindelse med etablering af “Den 
Kommunale Virksomhed” vil kommunen være i stand til at være konkurrencedygtig både i kvalitet 
og pris i forhold til private udbydere af ydelserne.

På baggrund af forslaget til etablering af “Den kommunale Virksomhed” vil der blive udarbejdet:

• Beskrivelse af det tekniske områdes enkelte aktiviteter og forslag til beskrivelse af fremtidige 
aktiviteter med angivelse af ydelsens indhold, omfang, tidsmæssige placering og anvendt 
ressourceindsats i såvel mængder som beløb samt service- og kvalitetsmål. Dette vil klarlægge 
stærke og svage sider samt synliggøre ydelsen.

• Beregning af omkostninger af udvalgte ydelser som fx. lønomkostninger og maskintimer pr. 
produktionstime.

• Forslag til procedure og kompetence ved ændringer i aktivitetsomfang. Rettet mod såvel 
modtager som udfører.

• Forslag til retningslinier for rapportering af udførte ydelser.
• Forslag til udformning af fremtidigt budget.
• Forslag til løbende økonomirapportering m.m.

På udvalgets møde vil der være en generel orientering om organisationstendenser på det tekniske 
område.

Fællesforvaltningen den 18.05.1998:
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T il orientering.-

Beslutning:

FÆLLESFORVALTNINGEN
Brev Ib.nr._____ ____________
Jr.nr.:__________________
Besvaret:
Sagen til: A  K
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Punkt 52

Mode i TMU d. 27-05-98

Journalnr. BM-00.01002 Sagsid: 11504 Sagsbehandler: AJ/BOG Fmd. init.

Rammeoplæg 1999 - 2002 på teknik- og miljøområdet

Økonomi:

Sagsfremstilling:

Økonomisk afdeling fremsender rammeoplæg vedrørende budget 1999-2002 på konto 00, 01 og
02. Rammeoplægget er i 1998-priser.

Kontiene omfatter: Jordforsyning, Faste ejendomme, Fritidsområder, Idrætspladser og stadion, 
Spildevandsanlæg, Renovation, Vandløbsvæsen, Øvrige miljøforanstaltninger, Diverse udgifter og 
indtægter, Forsyningsvirksomheder, Redningsberedskab, Vejvæsen fællesfunktioner, Kommunale 
veje, Vejvæsen.

Rammeoplægget er bearbejdet i administrationen.

Sekretariats- og økonomiforvaltningen den 20-05-98 
Til orientering.

Beslutning:

F /ELLESFORVALTNINGEN

Brev Ib.nr----------- -------------------

Jr.nr.:_____ _________________

Besvaret: ________ _— ---------

Sagen til:___V k



f Jægerspris Kommune Side 6
Teknik- og miljøudvalget

Punkt 53

Mode i TMU d. 27-05-98

Journalnr. BM-00.01002 Sagsid: 11505 Sagsbehandler: AJ/BOG Fmd. init.

Budgetopfølgning

Økonomi:

Sagsfremstilling:

Økonomisk afdeling har foretaget budgetopfølgning udfra rapport pr. 23/3 1998 samt kontakt til
medarbejdere i fagforvaltningen.

Resultatet heraf er følgende: Merudgift/mindreindtægt: +
Mindreudgift/merindtægt: -

Teknik- oe miliøudvaleet:
Tillægsbevilling
1998

00.25. Faste ejendomme +38.100

00.42.52 Detailkloakker -1.194.500

00.42.53 Spildevandsanlæg rensningsanlæg +108.900

00.45.61 Renovation -400.000

01.22.04 Vandforsyningen -504.100

I alt en merindtægt

Bemærkninger til budgetopfølgning udsendes med dagsordenen. 

Økonomisk afdeling 28. april 1998
Ovenstående indstilles videresendt til økonomiudvalget med anbefaling

-1.951.600

Beslutning:

FÆLLESFORVALTNINGEN
Brev Ib.nr._______________ _

Jr.nr.:____________t_________

Besvaret:__________________

Sagen til: ØK Vr,-O K
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Punkt 54

Møde i TMU d. 27-05-98

Journalnr. BM-01.02.05P16 Sagsid: 11506 Sagsbehandler: AS/TF

Lokalplan 62 for erhvervsområde ved ^astanievej

Fmd. init.

Økonomi:

Sagsfremstilling:
Bilag: Lokalplan 62

Brev fra Færgegården af 01.04.98
Indsigelse fra lodsejer af 15.05.98 ( Mirabellevej 2 c).
Brev fra Frederiksborg Amt af 18.05 1998
Skrivelse af 19, maj 1998 fra Forsvarets Bygningstjeneste. (Veto imod lokalplanfor 
slaget)

Sagsfremstilling:

Lokalplanforslag 62 for et erhvervsområde afgrænset af Askevej, Kastanievej, Møllevej og 
Mirabellevej har i perioden 24.03.98 til 19.05.98 været fremlagt til offentligt gennemsyn.

Den 18. maj 1998 (dagen før udløb af høringsfristen) er der fremkommet følgende bemærkninger 
og indsigelser til forslaget:

Egnsmuseet Færgegaarden oplyser, at der ikke er indsigelser til forslaget.

Maria D. Jensen, Mirabellevej 2 C, anfører at det ville være godt at få lukket Kastanievej ved 
Mirabellevej, således at der ikke er transport til og fra Jægerspris Vinduet på Mirabellevej. Det er 
ikke kun kørsel fra Jægerspris Vinduet, der er generende, men også den megen kørsel til og fra 
Kolby & Søn og fra kommunens vogne og traktorer. Efter etablering af rundkørsler på Hovedgaden 
bliver Mirabellevej desuden benyttet som genvej for personbiler og lastbiler til Askevej.
Maria D. Jensen skriver, at det anførte skal opfattes som en indsigelse til lokalplanen.

Frederiksborg Amt har fremsendt skrivelse af 18. maj 1998. Amtet har ikke anledning til 
bemærkninger, men opfordrer Jægerspris Kommune til i lokalplanen at indarbejde tiltag til øget 
grundvandsbeskyttelse af hensyn til Jægerspris Vandværk.

Afdelingens bemærkninger
Veto. Efter Planlovens § 28 kan lokalplanforslaget på grund af det nedlagte Veto ikke vedtages 
endeligt. Såfremt Forsvarets Bygningstjeneste og Jægerspris Kommune ikke kan opnå enighed ved 
forhandling kan sagen af parterne indbringes for Miljø & Energiministeren ( §28 stk 2).
Indsigelse. De synspunkter og forslag der er fremsat om aflukning af Mirabellevej/Kastanievej 
foreslås nærmere vurderet af forvaltningen bl.a ved drøftelse med Frederiksborg Amt og politiet.

Indstilling:
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Det indstilles at lokalplanforslager forhandles med Forsvarets Bygningstjeneste med henblik på at 
opnå enighed jfr. Planlovens § 28 stk. 1.
Forvaltningen vurderer sammen med politi og Amtet forslagene om vej lukninger.

Beslutning:

h.\ —i

$ — dJ\<zAr iry'  Qjt  .(  CS

FÆLLESFORVALTNINGEN
Brev Ib.'nr._____

Jr.nr.:_________

Besvaret:______

Sagen til: <2>K
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Punkt 55

Mode i TMU d. 27-05-98

Journalnr. BM-01.02.05P21 Sagsid: 11514 Sagsbehandler: AS/TF Fmd. init.

Fastsættelse af Strandbeskyttelseslinien til 300 in.

Økonomi:

Sagsfremstilling:

Udvalget besluttede på møde den 23. april 1998 at-

1. Udarbejde et udkast til svar til Strandbeskyttelseskommissionen indeholdene, -

• En generel del om begrænsningerne i kommunens udfoldelsesmuligheder.
• En konkret del med indsigelserne.

2. Der skal ske henvendelse til Amtet med henblik på indsigt i høringssagen og endelig svarfrist. 

Fællesforvaltningen den 20. maj 1998.

ad 1. Forslag til svarskrivelse til Strandbeskyttelseskommissionen vil blive forelagt.

ad 2. Amterne skal modtage lodsejernes indsigelser, uden at amterne iøvrigt har en 
forvaltningsmæssig myndighed at udøve. Frederiksborg Amt har ved indsigelsesfristens udløb 
modtaget 9 indsigelser fra Jægerspris Kommune. Amtet har under forløbet besvaret spørgsmål af 
teknisk karakter fra borgere. Amtet oplyser, at der ikke er praksis for at udsende de modtagne 
indsigelser til udtalelse i kommunerne (der er ej heller lovgrundlag for en sådan procedure)

Indstilling:

Det indstilles at fremsende svarskrivelse til Strandbeskyttelseskommissionen som foreslået af 
forvaltningen.

Beslutning:

vejlovs*, j -

FÆLLESFORVALTNINGEN
Brev Ib.nr. __________

J r .n r . :_ _________ _________

Besvaret:

Sagen til: Co K  Vc,
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Punkt 56

Mode i TMU d. 27-05-98

Journalnr. BM-09.05.00 Sagsid: 11508 Sagsbehandler: MTP/TF Fmd. init.

Status for recipienter - det åbne land.

Økonomi:

Sagsfremstilling:

Jægerspris Kommune skal 1 år efter vedtagelsen af tillæg til regionplanen (forventet ved årsskiftet 
1998/1999) udarbejde en revideret spildevandsplan. Af spildevandsplanen skal det fremgå i hvilke 
delområder af det åbne land, der skal foretages en forbedret rensning af spildevand. Der vil ved 
næste TMU møde i juni, komme et oplæg til udarbejdelse af en spildevandsplan. Forholdene vedr. 
det åbne land og det kommende tillæg til regionplan vil blive berørt i denne sammenhæng.

Når vi ser på udviklingen i Jægerspris Kommune, er der stigende fokus på miljøtilstanden af 
vandløb. Generelt er forholdene i Jægerspris Kommune blevet meget bedre, men der kan stadig nås 
store forbedringer ved indgreb overfor spildevand fra spredt bebyggelse i det åbne land, og ved at 
vedligeholde vandløbene mere skånsomt.

Amtet foretager løbende kontrol af den biologiske vandløbskvalitet. I amternes vandområdeplaner 
udpeges vandløb eller Ijorde, hvor målsætningen ikke er opfyldt.

I Roskilde Fjord-planen er der en liste over planlagt indsats for at opfylde planlægningen. For 
Jægerspris Kommune betyder det, at der ikke må udledes spildevand i oplandet til Selsø Sø (i dag 
ved vi, at ca. 6 ejendomme i Jægerspris Kommune udleder til vandløb, der via Stokkebro Rende 
leder til Selsø Sø). Det samme gælder Jægerspris Kanal og vandløb i Slotshegnet. I disse vandløb 
er/bliver de større anlæg afskåret i 1997-98. Ved en mere skånsom vedligeholdelsen kan en evt. 
forbedi'ing opnås, kombineret med at evt. mindre udledninger findes og afskæres.

Der anbefales mere skånsom vedligeholdelse i alle kommunens åbne vandløb til Roskilde Fjord: 
Mademose Å, vandløb i Slotshegnet mv. og Jægerspris Kanal. Ved at ændre vedligeholdelsen, kan 
den biologiske vandkvalitet i vandløbene forbedres, således at der arbejdes hen imod at opfylde 
kravene i regionplanen. Der er 2 mand fra materielgården, der i forår/sommeren 1998 deltager i et 
kursus om vandløbsvedligeholdelse. Det forventes, at der ved hjælp af denne uddannelse kan være 
grundlag for at ændre vedligeholdelsen af de kommunale vandløb i Jægerspris Kommune. 
Bredejere for udvalgte private vandløb kontaktes af Jægerspris Kommune i 1998 og 1999 for at 
drøfte en ændret og mere skånsom vedligeholdelse.

Hvis der konstateres væsentlig forurening fra et spildevandsanlæg, kan der kræves ændringer, også i 
vandløb/grøfter, der ikke er særskilt målsatte. Af denne grund har Teknisk Afdeling startet dialog 
med ejere af spildevandsanlæg i oplandet til en grøft i Færge lunden.
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Der er tilsvarende konstateret forureninger i vandløb og søer i Kulhuse. Der er her behov for en 
undersøgelse og en kortlægning af kilderne, hvorefter der udarbejdes henstilling, forvarsel til påbud 
og evt. påbud om forbedring af renseforholdene.

Foreløbig handlingsplan :
Handlingsplanen skal opfattes som et generelt værktøj til at forbedre forholdene i vandløbene i
Jægerspris Kommune.

1. Der gennemføres en mere skånsom vedligeholdelse af kommune vandløbene. Det forventes 
gennemført i 1998/1999. Der etableres dialog med ejerne/ bestyrerne af udvalgte private 
vandløb for at fa gennemført en mere skånsom vedligeholdelse.

2. Der etableres en tanktømningsordning, hvor det sikres at kvaliteten af septic-/trixtanke 
kontrolleres. Tankene tømmes om foråret henholdsvis hvert år for helårshuse og hvert andet år 
for sommerhuse. En forudsætning for at etablere tømningsordningen er at tankene bliver 
registreret. Dette vil mest hensigtsmæssigt lade sig gøre i GIS (Geografisk Informations System). 
Registreringen forventes gennemført i perioden 1999- 2001.

3. Der udlægges evt. grus og sten i vandløb for at etablere gemmesteder for smådyr mv. Derved kan 
den biologiske vandkvalitet blive forbedret på vandløbsstrækninger med godt fald. Det 
forudsættes at vandløbets vandføringsevne ikke bliver væsentligt forringet. Mindre opgaver kan 
gennemføres i år 1999 - 2000 afhængig af de økonomiske rammer.

4. Kildeopsporing af forureningskilder i vandløbenes topografiske opland. Tidsforbrug skønnes til 
ca. 3-5 timer pr. ejendom. Undersøgelserne forsøges gennemført i perioden 1999-2001. Større 
forureningskilder til vandløb og søer bør reduceres/fjemes i 1998/1999 ved at der udstedes 
henholdsvis henstilling, forvarsel om påbud og evt. påbud om forbedring af renseforholdene.

Fællesforvaltningem 19. Mai 1998

Det indstilles, at sagen tages til efterretning, og at teknisk afdeling fremlægger en mere detaljeret
handlingsplan ultimo 1998.

Beslutning:

{ ^ —-C Qs~—> FÆLLESFORVALTNINGEN
Brev Ib.nr._______________
Jr.nr.: ___________________
Besvaret:__________  ___
Sagen til: t ITP  -'~)A
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Punkt 57

Mode i TMUd. 27-05-98

Journalnr. BM-13.02.02P21 Sagsid: 11509

Status vandmålersag

Sagsbehandler: MB/TF Fmd. init.

Økonomi:

Sagsfremstilling:
BILAG:

Bilag 1: Skema vedr. status for klarmeldinger af forberedende installationer samt for montering af 
målere.
Bilag 2: Skema vedr, status for vandmålers agens økonomi.

Nedenfor gennemgås kort status vedr. vandmålerprojektet:

Mht. målere:

Det fremgår af bilag 1, at der i både helårshuse og i sommerhuse mangler at blive monteret målere i 
forhold til den oprindelige tidsplan (de relevante tal er fremhævet på bilaget).

I første omgang har vi aftalt med 2 af de store entreprenører, at de sætter målere op direkte ved 
udførelsen af de forberedende installationer i modsætning til vores oprindelige planer, hvor vi 
kalkulerede med, at Vandforsyningens folk skulle klare denne del af arbejdet. Dernæst har vi i uge 
19 og 20 haft kontakt med 3 entreprenører, som vi får tilbud fra først i uge 21 på pris for opsættelse 
af målere på adresser, der har klargjort de forberedende installationer.

Der skal monteres omtrent 4.000 målere, hvis vi fraregner det antal, som skal sættes direkte op ved 
klargørelse af de forberedende installationer. Såfremt vi regner med, at én VVS-installatør kan 
montere godt 20 målere pr. dag, så kan 5 mand på fuld tid udføre monteringsarbejdet på 40 dage. Vi 
er dermed sikre på, at vi kan nå vores del af arbejdet, nemlig monteringsarbejdet, inden starten af 
oktober, hvor målerne skal være på plads aht. indkøring af EDB-afregningssystemer osv.

Vi har således ikke nogen problemer med at klare monteringsarbejdet kapacitetsmæssigt - det er 
alene et spørgsmål om at ansætte tilstrækkelig mange VVS-installatører. Derimod kan vi ikke 
montere målere på adresser, hvor borgerne ikke har færdiggjort de forberedende installationer. Der 
må derfor gøres en indsats for at fa borgerne til at følge den oprindelige tidsplan i den grad, det er 
muligt.

Mht. klarmeldinger:

Som det ses af bilag 1, er vi bagud med antallet af klarmeldinger for sommerhusenes vedkommende 
(tallene er fremhævet). Vi har set på, hvilke områder der er bagud i forhold til tidsplanen og haft
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kontakt med de største entreprenører for at få et overblik over, hvornår det kan forventes, at de 
forskellige områder bliver færdige. Det er dog ikke muligt at fa et fyldestgørende billede af 
situationen, da mange borgere formentlig benytter mindre VVS-firmaer.

En reel opgørelse af antallet af klamieldte ejendomme vanskeliggøres af, at mange klarmeldinger 
ligger ved entreprenørerne og venter på at blive afleveret til kommunen. Ved kontakt med 
entreprenørerne har vi erfaret, at disse samler klarmeldinger sammen, og først afleverer dem samlet, 
når hele områder er færdige. Vi har aftalt med dem, at skemaerne skal afleveres hver 14. dag, så vi 
løbende kan lave opgørelser.

For helårshuse ses det af bilag 1, at antallet af klarmeldinger stemmer overens med det forventede 
antal.

Milt. information:

Det ses af ovennævnte, at kommunen skal gøre en indsats for at fa borgerne til at fa klargjort deres 
installationer så vidt muligt iht. tidsplanen i den udsendte pjece og senest i starten af oktober.

Kommunen har haft en annonce vedr. vandmålere i Frederikssund Avis den 12. maj. Den er ment 
som erindring/rykker for at fa kommunens borgere til at komme igang med de forberedende 
installationer. Der har ikke været så mange reaktioner i form af henvendelser (telefonisk eller ved 
fremmøde) til kommunen, men forhåbentligt har annoncen virket efter hensigten. Der vil hurtigst 
muligt blive sat endnu en rykkerannonce i avisen.

Det er planen, at sætte en artikel omhandlende vandmålerprojektet i Frederikssund Avis i juni. 
Hensigten med artiklen er at henlede borgemes opmærksomhed på nødvendigheden af at klargøre 
de forberedende installationer snarest.

Vi forventer at udsende rykkere til alle borgere, som ikke er klarmeldt, primo juni. Det er endnu 
ikke klarlagt, om vi evt. skal sende rykkerne ud områdevist og i flere omgange.

INDSTILLING:

Til orientering.

Beslutning:

s
f æ l l e s f o r v a l t n in g e n
Brev Ib.nr.

Jr.nr.:___

Besvaret:_ 

Sagen til:_
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Punkt 58

Mode i TMU d. 27-05-98

Journalnr. BM-06.00.00 Sagsid: 11510 Sagsbehandler: HPS/TF Fmd. init.

Afgørelse over klage om Frederiksborg Amts påbud til kommunens 
rensningsanlæg

Økonomi:

Sagsfremstilling:

Regelgrundlag: Miljøbeskyttelsesloven

Frederiksborg Amt meddelte den 21. november 1996 påbud til Tørslev og Neder Dråby 
rensningsanlæg med skærpelse af hidtidige udlederkrav samt krav om 12 indløbsprøver om året.

Amtets påbud blev behandlet på møde i Teknik- og miljøudvalget den 28. november 1996, hvor 
udvalget besluttede at anke påbudet til Miljøstyrelsen. Påbudet medførte skæipede krav til 
udledninger, var på visse punkter upræcist samt ville medføre merudgifter p.g.a. øget prøveantal.

Miljøstyrelsen stadfæster i svar af 27. marts 1998 Frederiksborg Amts afgørelse af 21. november 
1996 uden ændringer.

Amtet har i bemærkninger til Miljøstyrelsen skrevet, at de ikke forventer, at kommunen vil have 
problemer med at overholde kravværdierne.

I vintermånederne er der flere tilfælde af overskridelser for kvælstof, total N, på Neder Dråby 
Rensningsanlæg. Det skyldes store tilførsler af dræn- og regnvand, hvorved spildevandet bliver ledt 
for hurtigt gennem rensningsanlægget. Teknisk Afdeling har kendskab til, at der er tilkoblet 
drænvand til spildevandssystemet, disse skal så vidt muligt afskæres. Desuden forventer afdelingen, 
at der efter revision af spildevandsplanen kan ske fjernelse af regnvand ved separering af 
spildevandssystemet alternativt at stille krav om nedsivning af regnvand hos grundejerne.

Det er telefonisk oplyst, at Frederiksborg Amt forventer, at antallet af indløbsprøver kan nedsættes 
fra 1999.

Indstilling:

Miljøstyrelsens afgørelse tages til efterretning.

Beslutning:

0—

FÆLLESFORVALTNINGFN
Brev Ib.nr.____ _ ___ _
Jr. nr.:__ ________

Besvaret:_______

Sagen tll:_JjP7S ^ 6
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Punkt 59

Mode i TMU tf. 27-05-98

Journalnr. BM-07.04.00 Sagsid: 11511

Budget 1999 for AFAV

Sagsbehandler: HPS/TF Fmd. init.

Økonomi:

Sagsfremstilling:

Bilag: Budgetforslag 1999, AFAV I/S

AFAV har fremsendt forslag til budget for 1999. Budgettet behandles på et møde med de tekniske 
chefer for kommunerne tilknyttet AFAV den 20. maj 1998. Herefter skal budgettet vedtages af 
bestyrelsen for AFAV.

Budgetforslaget indebærer takststigning for behandlingsafgifteme på ca. 1-3 %. 

Fællesforvaltningen, den 19. maj 1998 

til orientering

Beslutning:

Li Li

FÆLLESFORVALTNINGEN
Brev Ib.nr._____________
Jr.nr.: ______
B e s v a r e t : ____________
Sagen til: HP$ V g -56
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Punkt 60

Møde i TMUd. 27-05-98

Journalnr, BM-09.00 Sagsid: 11512 Sagsbehandler: MM/TF Fmd. init.

Gennemførte miljøtilsyn i april og primo maj 1998

Økonomi:

Sagsfremstilling:
Tilsynsplan

Der er planlagt 28 tilsyn i perioden maj til september.

Gennemført efter plan
Homsherred Autohandel, v/Niels Møller, Nørhaven: Ingen bemærkning, dog aftalt 
tilslutning til den kommunale ordning for tømning af olieudskillere.

Gravenhorst, Landerslev: Besigtiget mhp støjkilder. Måling/beregning igangsættes.

Jægerspris Vinduet, Jægerspris: Opfølgen vedr. olietanke, alder, tankattest, opstilling.

Mangler endnu iht plan for maj
Jægersprislejren, listevirksomhed, specielt drøftelse vedr. udformning af fremtidig 
annoncering om skydeaktiviteter.

Gennemført udenfor plan
Snitpak, Jægerspris: Bedømmelse af støjgene fra udendørs kompressor. Senere måling 
aftalt.

Hestehold i sommerhusområde, Høj agergårdsvej 20. Indskærpelse af ulovlighed.

Fårehold bolignært, Engvej. Vurdering af gener. Afstandsregler for gødning indskærpet.
*

Private vandløb, Rosenbakken: Forespørgsel til nedstrøms grundejerforening 

Gener fra sprøjtning ved Møllegårdsskolen: Bedømmelse ingen indvending

FæUesforvaltningen, 19. maj 1998

Til orientering

Beslutning:

f æ l l e s f o r v a l t n in g e n

Brev Ib.nr.

’Jr.nr.:
Rraewfirpit*
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Punkt 61

Mode i TMU d. 27-05-98

Journalnr, BM-00.01I00 Sagsid: 11513 Sagsbehandler: AMJ/KU Fmd. init.

Orienteringssager

Økonomi:

Sagsfremstilling:

1. Beslutninger fra Udvalget for Teknik og Miljø i Fr.borg Amt den 21.4.1998

2. Beslutninger og dagsorden fra Udvalget for Teknik og Miljø i Fr.borg Amt den 4.5.1998

3. Dagsorden for Udvalget for Teknik og Miljø i Fr.borg Amt den 12.5.1998

4. Orientering fra Vejdirektoratet om Kronprins Frederiks Brp

5. Skrivelse fra KL om den fremtidige fødevarekontrol

6. Bolig- og Byministeriet fremsender Byggepolitisk Handlingsplan ‘98.

Beslutning:


